
 
 

    
 

Bij de verkenning van de structuurvisie groen heb ik de wethouder gevraagd: 

... naar aanleiding van inspreken van Hans Dupree... 

de nota geeft ook de mogelijkheid tot verwerven en uitbreiden openbaar groen door de gemeente, 

via Hans Dupree heb ik vernomen dat er langs de Hollandse IJssel ter hoogte van de oude locatie 

Stubbe zowel door het Hoogheemraadschap een groenstrook is aangeboden. 

Dit geldt ook voor de ontwikkeling van Goejanverwelledijk 40-42, waar de ontwikkelaar een 

oeverpad wil realiseren en om iet aan de gemeente wil overdragen. Dit past ook in de 

Gebiedsvisie Hollandse IJssel. 

Klopt het dat deze gronden voor een jaagpad/wandelpad beschikbaar komen en is het college 

bereid/bezig deze te verwerven? 

Zoja, wat is dan de huidige stand van zaken 

Zonee, wat is daarvan dan de reden. 

bij voorbaat dank voor voor het antwoord. 

met vriendelijke groet, 

Theo Lucas 
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Antwoord  
 
De gemeente is met de heren H. Du Pré en G. Overkamp in overleg over de Stubbelocatie.  
Daarbij wordt naar een goede oplossing gezocht. 
 


